



Gabriel Shing-Koon Leung (梁成瑄)

Gabriel Leung is the Executive Director of HKC International Holdings Limited. He was the General Manager of EMC Hong Kong and Macau (Jan 1999 – Aug 2015), responsible for overseeing the company's overall business strategy and operations in these markets. He has also played an integral role in driving EMC's business development and brand awareness, as well as gaining market share in Hong Kong and Macau. Under Leung's leadership and dedication since his appointment in January 1999, the company has managed to achieve an outstanding performance despite the economic ups and downs, and successfully extended its market reach to customers of all sizes, ranging from multinational corporations to small-to-medium enterprises. Prior to joining EMC, Leung was the General Manager at Sun Microsystems Hong Kong and Macau.

With more than 30 years of experience in the ICT industry, Leung is keen on driving the development of the local ICT industry as well as coaching and nurturing local IT talent. Leung was born in Hong Kong and was graduated at the University of Birmingham, UK. He holds a bachelor's degree in Electronic and Electrical Engineering.

Gabriel Leung actively serves the industry and the community at large. He currently holds the following positions:

ICT/IT related appointments:

- Council Member & Vice President (Communications & Community) - Hong Kong Computer Society (2010 to Present)
- Exco Member and President of Green ICT - Communications Association of Hong Kong (2013 to 2015)

- Executive Member of IT Management Committee -The Hong Kong Management Association (2012 to Present)
- Chairman (2013 – 2014) and Exco Member and of IT Management Club - The Hong Kong Management Association (2009 – Present)
- Founding President, Steering Committee - Hong Kong Green ICT Consortium (2009 – 2014)
- Member of the Departmental Advisory Committee, Computer Science Department, City University of Hong Kong (2009 to Present)

Other appointments:

- Member of Chinese People's Political Consultative Conference, Yangjiang, Guangdong (2004 to Present)
- Vice Chairman of Hong Kong Yangjiang Commercial and Industrial Association (2004 to Present)
- Vice Chairman of the Training Committee of Scout Association of Hong Kong – Kowloon Region (2009 to Present)

January 2016

梁成瑄

梁成瑄現任香港通訊國際控股有限公司執行董事。梁氏曾為 **EMC** 香港及澳門區總經理 (1999 年 1 月 – 2015 年 8 月)，專責掌管公司在兩地市場之整體業務策略及銷售營運。梁氏在推動 **EMC** 業務發展及品牌知名度，以至提升港澳市場佔有率方面，均扮演重要角色。梁氏於 1999 年 1 月上任，在其積極領導下，即使面對經濟起跌，公司仍能取得驕人業績，並成功將業務擴展至各行各業大小規模企業，客戶涵蓋跨國機構以至中小型企業。在加盟 **EMC** 之前，梁氏任職太陽電腦 **Sun Microsystems** 香港及澳門區總經理。

梁氏具備三十多年資訊及通訊科技業界經驗，一直致力推動本地資訊及通訊科技業的發展，並訓練及培育本地的資訊科技人才。梁氏生於香港，於英國伯明翰大學接受教育，持有電子及電機工程學士學位。

梁氏亦積極為業界及社區作出貢獻，現出任以下多項公職：

資訊及通訊科技相關公職：

- 香港電腦學會 理事會成員兼副會長（聯繫及社區參與）（2010 年至今）
- 香港管理專業協會 資訊科技管理委員會 委員（2012 年至今）
- 香港管理專業協會 資訊科技管理研究社 執行委員（2009 年至今）及主席（2013 年）
- 綠色科技聯盟 執行委員會 主席（2009-2014 年）
- 香港通訊業聯會 綠色資訊及通訊科技 委員及主席（2013-2015 年）
- 香港城市大學 電腦科學系顧問委員會 成員（2010 年至今）

其他公職：

- 廣東省陽江市 政協委員（2004 年至今）
- 香港陽江工商聯合會 副主席（2004 年至今）
- 香港童軍總會 九龍地域訓練委員會 副主席（2009 年至今）

2016 年 1 月